
Referat styremøte i Grendalaget 26.02. 2015 

 
Tilstades 

Kristoffer Østhus (leiar) 

Bjarne Bøe, Arnstein Bøe. Katrine Flesjå, Janne Bø, Johannes Hovda, Merete Kindingstad, Mari-

Anne Runestad 

 

SAK 19/15 Referat frå sist 

Referat godkjent 

 

SAK 20/15 Tur til Ombo 

Johannes, Arnstein, Bjarne Joar, Janne og Mari-Anne Reiser. Kristoffer melder oss på 

 

SAK 21/15 Reklamefilm 

Øyvind og Heidi har lyst å lage ein reklamefilm / årshjul frå Fogn. Grendalaget støtter initiativet, og 

vil gjerne hjelpe om det er Ynskjeleg. Joar tar kontakt med Øyvind og Heidi 

 

SAK 22/15  Kolumbus 

Arnstein informerer 

 Ferja kl. 21.00 frå Judaberg bør ta ein tur til Fogn i «liggetida» 

 Me må ha høve til å kjøpe overgangsbillett ved ferjebytte 

 Landbruks kjøretøy bør ikkje betale dobbeltakst på ferjene pga fritaksregelen. 

Arnstein gjer ein kjempejobb og fortsetter å jobbe med desse sakene. 

Kristoffer tar kontakt med Kolumbus etter Påske for å få til fornuftige reiseruter for fotballaga Fogn 

skal spille mot. 

 

SAK 23/15 Grunnundersøking 

Grendalaget vil høyra ka som blir sagt på Ombomøte, og søkje råd hos politikarane om det er noko 

me kan/bør gjera. 

 

SAK 24/15 Årsmøte 2015 

Det blir årsmøte 16. April kl. 19.00. 

Kristoffer tek kontakt med han som skreiv Master oppgåva om tunnellene og høyrer om han vil 

koma å ha eit foredraf. Me har førebels inga back-up løysning 

Val: Arnstein, Joar, Johannes sit eit år til 

Bjarne, Kristoffer, Kathrine, Merete, Mari-Anne går ut 

Bjarne tar ikkje gjenvalg 

Kristoffer tek gjenvalg 

Mari-Anne og Kathrine er i tenkjeboksen 

Kristoffer førebur årsmeldinga og gjennomføringa av årsmøte. 

 

SAK 25/15 Reklame på Fogn.org 

Me tek opp på årsmøte om me skal forandre prisen. 

 

NESTE STYREMØTE TORSDAG 26.MARS KL: 20.00 ? 
 

Ref Mari-Anne Runestad 

 

 

 


